



École Secondaire LAURIER MACDONALD High Sc
7355 Viau, Saint-Leonard H1S 3C2
Tel: 514-374-6000 Fax: 514-374-7220



August 18, 2023

Dear Parents, Guardians, and Students,

Welcome to the 2023-2024 school year! We hope the summer months passed pleasantly and you are anticipating starting the school year at Laurier Macdonald High School.

On **Wednesday, August 30th** students must report to school, in full uniform, at the following times and locations:

Secondary 1	9 am - *11:15 am	Door 20 (parking lot at the back of the school)
Secondary 2	9 am-*10 am	Door 1 (main student entrance - corner Jean Talon & Viau)
Secondary 3	10 am - *11 am	Door 1 (main student entrance - corner Jean Talon & Viau)
Secondary 4	12 pm- *1 pm	Door 1 (main student entrance - corner Jean Talon & Viau)
Secondary 5	1 pm - *2 pm	Door 1 (main student entrance - corner Jean Talon & Viau)
*end times are approximate and may vary		

The forms contained in this package must be completed and returned on the first day of school along with the payment of the student fees (cash or cheque payable to Laurier Macdonald High School and your child's name clearly printed on the back). All students will receive their agenda, class schedule, locker, and combination. School locks are not to be removed or switched for a personal lock. These belong to the school and lost/damaged locks must be replaced by the student at a cost of \$10.

We encourage parents and guardians to go over the Code of Conduct in the student agenda with their children in order to understand the school's policies and procedures.

It is imperative that students wear the approved school uniform everyday upon entering the building. If the student is not in proper uniform, they will be sent home to change. PLEASE NOTE that all clothing items MUST have the LMAC logo on them.

Additionally, on August 30th students will be taking their school ID photos as well as the STM OPUS card photos (if needed). The STM requires \$15 exact cash along with a piece of ID (Medicare card, passport, or their student schedule) and the form included in this package duly completed and signed by a parent or guardian.

A preliminary schedule of important dates has been included in this package. Please note that these are subject to change and additional information will be sent throughout the year via School Messenger. We ask that you follow us on Instagram and Facebook or check the website www.lauriermacdonald.ca for up-to-date information and announcements.

On behalf of the entire LMAC staff, we are ready and excited to welcome you on August 30th!

Sincerely,

C. Celzi
Principal

I. Spilak
Vice Principal



18 août 2023

Chers parents, tuteurs et élèves,

Bienvenue à l'année scolaire 2023-2024 ! Nous espérons que l'été c'est déroulé agréablement et que vous avez hâte de commencer l'année scolaire à l'école secondaire Laurier Macdonald.

Le mercredi 30 août, les élèves doivent se présenter à l'école, en uniforme, à l'heure et au lieu suivants:

Secondaire 1	9h à *11h15	Porte 20 (stationnement à l'arrière de l'école)
Secondaire 2	9h à *10h	Porte 1 (entrée principale des étudiants • coin Jean Talon & Viau)
Secondaire 3	10h à *11h	Porte 1 (entrée principale des étudiants • coin Jean Talon & Viau)
Secondaire 4	12h à *13h	Porte 1 (entrée principale des étudiants • coin Jean Talon & Viau)
Secondaire 5	13h à *14h	Porte 1 (entrée principale des étudiants • coin Jean Talon & Viau)
*Les heures de fin sont approximatives et peuvent varier.		

Les formulaires contenus dans cette trousse doivent être remplis et retournés lors du premier jour d'école, avec le paiement des frais de scolarité (argent comptant ou par chèque à l'ordre de l'école secondaire Laurier Macdonald, avec le nom de votre enfant inscrit à l'endos). Tous les élèves recevront leur agenda, leur horaire, leur casier et cadenas. Les cadenas de l'école ne doivent pas être enlevés ou remplacés par un cadenas personnel. Ils appartiennent à l'école et les cadenas perdus ou endommagés doivent être remplacés par l'élève au prix de 10 \$.

Nous encourageons les parents et les tuteurs à lire le Code de Conduite dans l'agenda de l'élève avec leurs enfants afin de comprendre les règlements et procédures de l'école.

Il est impératif que les élèves portent l'uniforme scolaire approuvé tous les jours en entrant dans le bâtiment. Si l'élève ne porte pas l'uniforme approprié, il sera renvoyé chez lui pour se changer. **VEUILLEZ NOTER** que tous les vêtements **DOIVENT** porter le logo LMAC.

De plus, le 30 août, les élèves prendront leurs photos d'identité scolaire ainsi que les photos pour la carte OPUS de la STM (si nécessaire). La STM exige 15 \$ en argent comptant exacte, une pièce d'identité (carte d'assurance maladie, passeport ou l'horaire de l'étudiant) et le formulaire inclus dans cette trousse dûment rempli et signé par un parent ou un tuteur.

Un calendrier préliminaire des dates importantes a été inclus dans ce trousse. Veuillez noter que celles-ci sont susceptibles d'être modifiées et que des informations supplémentaires seront envoyées tout au long de l'année via School Messenger. Nous vous demandons de nous suivre sur Instagram et Facebook ou de consulter le site Web www.lauriermacdonald.ca pour obtenir des informations et des mise-à-jours.

Au nom de tout le personnel de LMAC, nous avons hâte de vous accueillir le 30 août !

Sincèrement,

C. Celzi
Directrice

I. Spilak
Directeur adjoint